
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van 9 november 2014

Aanwezig: Jeroen(tot 23:04), Simon, Jens, Kenny(tot 22:52 terug om 00:11), Sander C, Fanne, Kate,
Niels, Yanice, Tom V, Lena, Joni, Cedric, Stef, Sander Byl (vanaf 22:24), Kathleen (vanaf
22:48), Michiel (vanaf 23:51), Sander Bel (vanaf 23:51), Giel (vanaf 23:00) en Anne

Waarnemer: Bart, Tine, Jari en Claudia (vanaf 22:54)

Verontschuldigd: Marie

Afwezig: Anton

De vergadering wordt geopend om 22:11 uur.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Algemene voorwaarden veldje huren presesduo 26ja
instructie muziekinstalatie online zetten Barteam nee
oude kapotte rommel naar containerpark Materiaal Nee
Mailen over tapkaarten Jeroen nee
Mooie exploitaties maken Michiel nee
Subsidies aanvragen Michiel ja
Projectiescherm aankopen Materiaal ja
Fototoestel kopen Media ja
contactadres Peterman doorgeven aan PR Simon nee
brandblusser laten controleren Materiaal nee

Mededelingen

� StuRa: Er zijn instellingsvisitaties en opleidingsvisitaties, ze willen dit systeem veranderen zoat de KUL hier
minder geld aan moet uitgeven. Vanuit stura zijn we voor de opleidingsvisitaties, we weten dat dit een niet
realistische eis is, dus ze gaan nog verder kijken voor een betere oplossing. Ze gaan zo goed mogelijk de
kwaliteit van de opleidingen blijven waarborgen.
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� LOKO AV: De beleidsplannen zijn overlopen. Evaluatie van de 24urenloop is geweest, dit was over het
algemeen positief. Enkel de aanpassingen in het wedstrijdsregelement op prijzen is aangehaald, ook politica
en VRG hebben iets over ons gezegd, we hebben ons op dit punt ook zo goed mogelijk verdedigd. Ook de
oktobercampagne is geëvalueerd, deze ging over geluidsoverlast. Hier over is gezegd dat er slechte commu-
nicatie was en het kon beter georganiseerd worden. De laatste evaluatie was die van het studentenpraatcafé.
Hier was weinig volk, de vraag was zijn er wel mensen in gëınteresseerd. We willen proberen in het 2e
semester een 2e praatcafe te organiseren.

� LOKO sociaal: Het beleidsplan is verder uitgewerkt. Er is reclame gemaakt voor studenten love leuven, dat
je met je favoriete leuvenaar op de foto kunt. Er is ook een campagne tegen vuilnisvoetbal.

� LOKO sport: Evaluatie vergadering van de 24urenloop. Er was eem hoop gezever over de bicky’s. Er komt
nu een vaste prijslijst die bindend is vanaf 2 weken voor het begin van de 24 urenloop. Noodweer wordt
opgenomen in de survival kit. Als we volgend jaar stellingen willen, moet dit worden doorgesturen voor einde
van volgend semester. Over de aftelling van de laatste ronde is gezegd dat je je moet richten op de klok op
het podium. TSD vroeg nog naar haspels en brandblussers die niet zijn teruggekomen.

� LOKO cultuur: Mint kwam zich voorstellen, dit is een organisatie die zich richt op studenten die thuis muziek
spelen. Dit gaat namelijk vaak verloren wanneer studenten op kot gaan. Ze willen een soort muziek kot
zoals er ook een sport kot is. Ze beginnen met jam sessies in lokelen. Groot dictee der leuvense studenten,
veel reclame voor maken, echt dik de moeite. Er is een receptie en iedereen krijgt een prijs. Film at lokation
in heverlee, simon zit in de werkgroep met chemica en VTK en nog anderen. Locatie van Itaka is in de
Vital-decosterstraat.

� LOKO internationaal: er is een klacht geweest van scientica, LBK en VTK omdat de WV in de internatio-
nalweek was gepland.

� het gaat een lange vergadering zijn. Hou dus de argumenten kort, niet steeds dezelfde geven zodat we sneller
kunnnen afronden.

� We stonden met 2 artikels in de Veto. In het artikel over de bicky’s leek Veto heel duidelijk surjectief en niet
opjectief. De afschildering was niet zoals het gebeurd is. Ze hebben nogal veel laten uitschijnen dat wij foute
beslissingen hebben gemaakt. Veto heeft niet echt te spreken over zaken die nog niet afgehandeld zijn, dit
is niet bevorderend voor de onderhandelingen. Het artikel over GAK leek ook vooringenomend geschreven,
maar het komt er wel uit dat het overdreven is.

� De ouderdag datum is verandert naar 21 februari als dit bevestigd wordt door de Koster. Is wel de dag na de
verbroederingscantus. Dit gaat vermoeiend zijn voor het presidium. We gaan toch gewoon voor die datum,
anders is het 14 februari.

� Je mag cola drinken en snoepjes eten.

Bicky’s

Algemene info

Na de AV is er op vraag van politica en VRG een moment afgesproken waarop we konden ”verzoenen”. We hebben
daar een uur gepraat over hoe de dingen zijn gelopen en toen heeft VRG gezegd dat ze een vergoeding ervoor
willen. We hebben info gevraagd over hoeveel idereen heeft verkocht. Politica heeft 1000 bicky’s verkocht, VRG
heeft ook 1000 bicky’s verkocht en wina heeft 1500 bicky’s verkocht. als iedereen dezelfde prijs had gehad had
iedereen dus ongeveer 1150 bicky’s verkocht. Dus zou Wina 150 euro aan politica en 150 euro aan VRG moeten
geven. Loko wilde het ons laten geven in de vorm van een vat. Politica en VRG wilde liever cash, wij willen liever
niets geven. Wat gaan wij nu doen? Is LOKO gerechtigd om het ons af te dringen? In het wedstrijdsregelement
staat dat de wedstrijd jury altijd het laatste woord heeft. We zien het of als een boete of als compensatie.
LOKO ontkent hun fout totaal. Wij vinden het niet correct dat wij nu een boete moeten betalen aangeien er
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miscommunicatie was vanuit LOKO, dit is ook gezegd op de ”verzoening”. Tegenover politica zouden we het nog
kunnen begrijpen omdat we daar nog een mondeling accoord mee hadden, welliswaar onder druk. De voorwaarden
van die overeenkomst zijn verandert, waardoor we de overeenkomst verandert hebben.

Tegenvoorstel van Wina

Het voorstel waarin Wina 300 euro geeft aan de andere kringen vinden we onaanvaardbaar. Er was gezegd dat
we gingen verzoenen, en dan zeggen zij ineens dat ze geld willen. Ze zijn dan niet bezig met een goede relatie te
onderhouden, maar ze boren deze nog verder de grond in. We kunnen ze hoogstens nog wat bicky’s geven. Als
er iemand compansatie moet geven moet dat LOKO zijn. Als wij nu geld geven aan hen dan stelen we geld van
onze leden. VRG heeft hun eingen begroting in de brand gestoken door naar 80 cent te gaan, dus wij moeten
hun begroting niet redden. Ook zij hebben beide hun prijs aangepast, hierdoor zijn ze dus even schuldig als wij.
Als LOKO iemand een boete geeft voor prijzen verlagen, dan moeten ze die aan iedereen geven die de prijs heeft
verlaagd, dus ook aan apoloon, VRG en politica. Als je zegt verzoening en je geeft cash geld dan is het gewoon
afkopen.

De sfeer zit al een beetje onder druk, dus misschien is iets studenticoos doen een betere optie. Dit is dan
tegen een prijs van 30 euro en zeker geen cash. We kunnen ze ook bicky’s geven. Dit komt ook niet goed over,
dat is gewoon ons overschot wegwerken, ze kunnen daar misschien niet mee lachen. Een verzoening komt van
beide kanten. Als wij nu iets geven laten we ons afkopen. Als wij een kleine gest doen, dan gaan die dat achteraf
niet waarderen. Politica is hier niet de grote boosdoener, het is VRG die over de vergoeding begon. We beslissen
dat we sowieso geen cash geld gaan geven.

Als wij iets doen dan zeggen ze alleen wina geeft hun fout toe. Als je een kadotje gaat geven moet je het
aan alle kringen geven. Het is ook een beetje onlogisch er komt ook niets in de Veto over dat wij een vat geven
aan die kringen. Het geen dat we daaraan zouden besteden zouden we beter aan onze leden geven. Wij kunenn
ook een keer als apres AV de fakbar van politica open houden. Wij hebben geen fout gemaakt dus we moeten ook
niets compenseren. Je geeft hiermee misschien ook het beeld aan andere kringen, je kunt op ons kakken en we
doen wat je wilt. Tegenover politica kunnen we nog wel iets doen omdat we daar een overeenkomst mee hadden.
Misschien geen onderscheid maken want VRG wist het gewoon nog niet anders was het misschien al anders gelo-
pen. Als het pas aan het begin van de 24urenloop geweten was, was er geen probleem geweest. Doordat Pieter
het met de twee kringen wilde regelen wist VRG nog van niets. Pieter heeft alleen gezegt, toen we zeiden dat we
toch aan 80 cent gingen verkopen, dat hij het jammer vond. Ook karel heeft het gevraagd of we het nog naar 1
euro wilde doen. Ze hebben wel toestemming gegeven dat we het deden aan 80 cent verkochten. Als wij moeten
compenseren moet LOKO ook compenseren. Als ze willen zeggen dat samenwerken belangrijk is, is LOKO in fout,
want het is hun werk om het samenwerken van de kringen te bevorderen. Dan ligt het aan LOKO en niet aan
ons. Wij waren niet in fout, maar we kunenn wel zeggen dat we iets willen doen, we geven dan niet per se toe dat
we fout waren. Wij willen wel ”verzoenen”, we geven ze een vinger en ze nemen een hele arm. We gaan alleen
een voorstel doen en als ze dat niet willen doen we gewoon niets. Willen we een onderscheid tussen compensatie
aan politica en compensatie aan VRG. Als je onderscheid maakt, dan ga je nog erger problemen hebben met de
andere kring. Er volgt een stemming:

� Voor onderscheid 3

� Tegen onderscheid 7

� Onthouding 6

Er is een staking van stemmen. Als we voor maar een van de twee iets doen, maken we een dick move naar de
andere kring toe. Dit gaat ons een nog slechtere naam geven. De compensatie zou dienen voor het mondeling
accoord dat we enkel hadden met politica. Sommigen zien de gesture die we eventueel zouden doen meer als
verzoening en niet als goedmaking van hun verlies. Dus niet als compensatie, maar eerder om terug vrienden te
woren. VRG heeft zijn verlies erger gemaakt door onder onze prijs te gaan. Er volgt opnieuw een stemming:

� Voor onderscheid 4
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� Tegen onderscheid 7

� Onthouding 5

We gaan ze samen behandelen en geen onderscheid maken tussen beide. Als we een compensatie doen, dan is eze
gelijk voor beide kringen.

Als we een compensatie doen, dan willen we een constructieve conpensatie doen. Er volgen een hoop ideeën:
We kunnen helpen in de fakbars. Dan moeten we beide fakbars een keer een avond open houden. VRG heeft niet
echt een eigen fakbar. Dan kunnen we ook nog met drie een fakbar openhouden, of de albatros open houden. We
gaan maar werken ter waarde van 30 euro als we iets doen wat geld kost. We kunnen met de drie kringen een
wereldrecord bicky maken doen. We kunnen een eetstandje samen doen (bijvoorbeeld een bicky eetstand). De
plek is iets minder practisch, dan moeten we er namelijk al 3 doen, op elke campus een. Een cantus in de albatros
met 3 organiseren, een datum hiervoor prikken is misschien moeilijk. Er is ook nog de optie niets doen. We kunnen
ook een winterBBQ doen. De plek is dan nog steeds een beetje moeilijk. Er volgt een aanvaardbaarheidsrondje:

Fakbar samen met 3 apres av aanvaardbaar 12 niet aanvaardbaar 0 onthouding 4
Fakbar samen met 3 gewone dag aanvaardbaar 12 niet aanvaardbaar 2 onthouding 2
Grootste bicky wereldrecord aanvaardbaar 8 niet aanvaardbaar 5 onthouding 3
Eetstandje aanvaardbaar 9 niet aanvaardbaar 3 onthouding 4
Cantus aanvaardbaar 9 niet aanvaardbaar 3 onthouding 4
WinterBBQ aanvaardbaar 10 niet aanvaardbaar 4 onthouding 2
Niets aanvaardbaar 12 niet aanvaardbaar 2 onthouding 2

Sander Byl vind de cantus niet aanvaardbaar dus hij wil hem ook niet voorzitten. Als we beslissen een cantus
te doen, dan moet cantustrio daar wel eerst hun veto voor krijgen, dit wordt namelijk gedragen door hun met
3. Als iemand anders dat wil voorzitten dan kan het wel nog. Er zijn mensen die de cantus eventueel wel willen
voorzitten. Een fakbar avond kruipt het minste geld in. Na een AV geven we wel een goede gesture, dan berijken
we wel veel verschillende kringen. Als we het op een gewone avond doen bereik je meer volk, maar ook veel volk
zal er dan waarschijnlijk niets van weten. We kunnen wel een wereldrecord poging bicky maken doen, dit vraagt
ook aandacht voor het bicky probleem en dan weet idereen dat het is opgelost en het haalt waarschijnlijk ook
de Veto. Zij hebben ons een hak gezet dus wij moeten misschien gewoon helemaal niets doen. We kunnen ook
zeggen we staan hierboven en we doen wel een gesture. Dan hebben wij toch de moeite gedaan. Het is meer een
verbroedering dan een gesture. De cantus is zelfs niet haalbaar een zaal en datum is moeilijk. Ook het eetstandje
en de winterBBQ zijn moeilijk om een plek voor te vinden. Grootste bicky wedstrijd zou ook gesponsord kunnen
worden door bicky, dus gaat ons waarschijnlijk ook niets kosten. We gaan over tot een stemming:

� fakbar op apres av 55

� fakbar op gewone dag 25

� grootste bicky 27

� eetstand 11

� cantus 1

� winter bbq 5

� niets 50

We gaan dus voorstellen om een fakbar open te houden als apres AV. Als zij met een ander voorstel komen, kunnen
we hun voorstel opnieuw bespreken, en eventueel een nieuw voorstel doen. We gaan een mail hierover sturen naar
LOKO, VRG en plitica.
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LOKO

Misschien moeten we ook een brief naar LOKO sturen om duidelijk onze teleurstelling in LOKO te uiten. We
moeten hierin duidelijk uiteenzetten wat zij volgens ons hebben beter anders hadden gedaan. Misschien moeten
we onze visie op het evenement, ook naar de andere kringen sturen en het volledige verloop schetsen. We moeten
het wel open houden als we een brief sturen. Misschien kunnen we met het sturen van de brief beter wachten tot
alles gedaan is. Een open brief zou goed zijn, omdat er een hoop mensen zijn die niet goed weten hoe het allemaal
gelopen is. Random leden van kringen gaat dat weinig aan. Als je een brief naar de hele AV stuurt met daarin
kritiek over loko ga je LOKO tegen de schenen schoppen. Als we het niet naar de hele AV sturen, dan wordt er
misschien niets met die mail gedaan. We kunnen ook samenzitten met enkel LOKO om hierover te spreken. Dit
doen we toch liever niet. We sturen minstens een brief naar LOKO. Als we een brief sturen naar de hele AV, dat
gaat sowieso uitlekken. Een openbrief gaat sowieso slecht uitvallen voor ons. Als we schrik hebben voor onze eigen
mening dan kunnen we die beter helemaal geen brief sturen. Als we onze brief zo goed mogelijk opstellen kunnen
ze daar niet op klagen. Veto gaat het misschien opnieuw bevooroordeeld bekritiseren, het blijft voor interpretatie
vatbaar. Veto kan het ook interpreteren als kritiek op LOKO. Op de evaluatievergadering van de 24 urenloop is
er al gezegd dat er slechte communicatie is geweest. Er volgt een stemming voor een open brief of een brief enkel
naar LOKO:

� Open brief 2

� Brief naar LOKO 6

� Onthouding 9

Er is een staking van stemmen. Sommige mensen hebben liever helemaal geen brief omdat het hiermee misschien
gaat escaleren. Beide hebben voordelen en nadelen. We kunnen ook eerst naar loko sturen en later een open brief
sturen:

� Open brief 2

� Brief naar LOKO 10

� Onthouding 5

Cedric gaat die brief opstellen, en stuurt deze eerst door naar het presidium voor commentaar. Daarna zal de brief
pas worden verstuurd. Als ze nog doorgaan op de boete dan kunnen we hier nog over spreken op kernraad. We
kunnen tegen LOKO ingaan via de KUL en via de rechtbank. Als er een boete wordt uitgedeeld dan kunnen ze
die uitdelen zonder langs de AV te gaan. De vergoeding is een soort van boete, dan moet het geld naar LOKO
gaan, en moeten alle kringen die zich niet aan het regelement hebben gehouden dezelfde boete betalen.

Extra gangsleutel en keldersleutel

Vroeger waren er 3 kelder sleutels, er is er een verloren gegaan. De vraag vanuit materiaal was om te kijken voor
een reserve sleutel. In de vakantie is het ook handig om een extra keldersleutel te hebben. Als er namelijk niemand
op de gang zit tijdens de vakantie kan er niemand bij de sleutel. De keldersleutel raakt ook wel eens kwijt, dan is
het handig als er een reserve sleutel is. Dat er ooit een 3e keldersleutel is geweest is een fabeltje volgens Bart. De
extra keldersleutel zou ook handig zijn om mee te geven aan barteam, zodat de andere posten op dat moment nog
in de kelder kunnen. Op dit moment is het misschien niet slim om te vragen om een extra keldersleutel omdat we
op dit moment nog niet eens hebben betaald voor de kelder. Nu om een extra keldersleutel vragen, geeft misschien
nog meer problemen met de waag en er is ook nog geen echt probleem geweest met de keldersleutel. We kunnen
ook spelen dat we de sleutel kwijt zijn. We moeten wel sowieso iets betalen waarschijnlijk. Het is ook weer een
extra sleutel die je kunt kwijtspelen. Als je die niet in de keuken gaat hangen heeft het ook geen nut. Je kunt
het beter pas vragen aan de waag als je al iets hebt afgesproken over de prijs van de kelder. In de zomer blijft het
probleem dat je iemand moet bereiken om aan de keldersleutel te geraken. Er volgt een stemming:

� Voor extra sleutel 7
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� Tegen 2

� Onthouding 8

Staking van stemmen. We stemmen opnieuw stemmen:

� Voor 7

� Tegen 4

� Onthouding 6

Er wordt gekeken naar de mogelijkheden voor een extra keldersleutel.

Het gebeurt heel vaak dat de deur openstaat voor een activiteit in de living. Iedereen kan dan de gang in-
en uitlopen. Er kan ook een kassa worden meegenomen, want die staat in het meubel. Er kan veel gepikt worden
van wina door de deur open te laten staan. Dit is misschien een discussie voor de gang en niet voor op de PV.
Eigenlijk is er altijd een persoon van de gang die wakker is. Dan kun je toch die persoon zijn gangsleutel pakken
en geven aan de activiteit. We gaan deze discussie eerst met de gang voeren en daarna terug brengen op de PV.

Winawall

Het werkt allemaal heel goed. Er zijn geen problemen, misschien wat weinig posts. Er zijn geen dingen op gezet
die gesensureerd moesten worden. Misschien moeten we dit meer promoten. Dit is ludiek bedoeld, mensen die
het niet willen gebruiken, moeten het niet gebruiken. Dus beter niet promoten.

Voorbije activiteiten

Zondagavond Jam

Het was heel plezent en in orde.

Openlesweek

Er waren in het algemeen weinig 6e jaars. Er zijn wat boekjes uitgedeeld. De eetstand was heel goed, we hebben
ons verlies van de 24urenloop bijna goedgemaakt. Er waren helaas geen laatste jaars. Verlies van de 24urenloop
eetstand is goedgemaakt. Door een technisch probleem met de SD-kaart zijn de foto’s verloren geraakt.

Kampvuur

Het was warm en heel tof. Heeft -40 euro op begroting gedraaid. Is wel raar, beheer onderzoekt dat.

Halloweenbar

De soep was lekker, de cocktail is verkocht geweest. De mensen waren verkleed, wij waren verkleed. We hebben
nog soep verkocht op de openlesweek. Het was heel cheap, dus zelfs als we die hadden weg gekapt hadden we
geen verlies gemaakt. Het heeft 25 euro onder begroting.

Horrorfilmavond

Er waren griezelige films, mensen vonden het plezant. Simoon heeft popcorn verbrand. Het heeft 22 euro onder
begroting.

6



Wrap eetstand

De shiften raakte slecht ingevuld, zijn wel goed bijgewerkt. Alles was snel op, het was lekker, maar we hadden
meer moeten voorzien. Het was erg moeilijk in te schatten. Er zat een beetje te weinig gehakt in de wraps. We
konden dit niet goed inschatten. De tent is gaan vliegen, waardoor Kate mee is gaan vliegen. Ze hadden in het
begin de verkeerde bekers meegepast. De paal is kapot gegaan door het gaan vliegen van de tent, maar hij is ook
weer terug geplooid. Het heeft goed gedraaid.

Salsa initiatie

Syd had luider mogen spreken. Mensen vonden het tof dat er veel verschillende dingen werden gedaan. Er was
water te veel. Shana en Syd waren blij met het kadotje. Het heeft boven begroting gedraaod. Ook hiervan zijn
de foto’s verloren gegaan door een technisch probleem met de SD kaart.

Tapas eetstand

Er moet beter worden nagedacht over hoe de cocktail gaat worden bereid. Er was te weinig munt voor de rum.
Er was wat verwarring tussen het emmertje afwas water en mojito. Yasmine was er niet bij met de opbouw en
bij de eerste shift. Niemand wist daardoor hoe het dan moest worden gemaakt. Courgette is niet met een ’g’
geschreven. De tapas waren lekker, wel snel op. Als je iets in de microgolf steekt haal het er uit. Niet heel goed
gedraaid.

Piniata workshop

Het was heel leuk, er waren veel knutsel mogelijkheden voorzien. Wat er nog ligt moet wel nog worden opgeruimd.
Het heeft boven begroting gedraaid.

Speeddate

Het was in orde, eigenlijk heeft wina alles gedaan. KLA is naar de winkel gestuurd. Er waren niet veel inschrijvingen.
Er waren er maar 15 van KLA ingeschreven. We moeten eens zien of we het wel weer met KLA willen doen volgend
jaar. Misschien kunnen we het ook eens organiseren met Psychologie. Op facebook is er gezet dat er te weinig
jongens waren, dit remt misschien meisjes af die nog gingen komen maar dan ontmoedigd worden. Er waren
achteraf te weinig meisjes. Vorig jaar waren er wel veel meisjes ingeschreven. Het interesse bij KLA was ook wel
minder dit jaar. Misschien meer drink pauzes houden, of een ober ofzo. Het moest om 10 uur klaar zijn, dus wat
dat betreft was de timing goed. Mensen miste pen en papier. KLA zou dit meepakken, maar die hadden maar 5
pennen mee. Het terugbrengen van de friteuzes was lastig omdat we geen winkelkar konden pakken. De frituur
hapjes verkochten ook slecht.

Bonfireday bar

De opbouw was heel verkeerd geregeld. De verantwoordelijke was een uur te laat. Er is veel miscommunicatie
geweest. GAK wist niet wie de verantwoordelijke was dus konden niet met die persoon regelen dat er eerder
werd opgebouwd. Omdat KLA is komen helpen is het nog wel in orde gekomen. De gluhweine is snel verkocht
geweest. De BBQ, speeddate en gluhwiene was wel wat veel om allemaal tegelijk te doen. Daardoor was het
namelijk een hele zware afbraak voor het barteam. We mogen niet opnieuw vergeten een vat mee te nemen, want
dit was vergeten bij de halloweenbar, waardoor er nu twee moesten worden meegenomen. Er is iets misgegaan
in bar, dit moet dan niet op de vrijwilliger vallen maar op iemand van barteam. Er waren geen shiften voor de
BBQ en gluhweine gemaakt, dit is wel negatief. Er moet duidelijk naar de vrijwilligers worden gecommuniceerd
waar ze precies bij moeten helpen. Als deze moeten helpen bij de inkopen moet dit wel meegedeeld worden.
Jeroen was verantwoordelijke, Arno heeft zijn plek overgenomen, maar Arno wist niet dat hij dan verantwoordlijke
was. Het moet binnen bar beter gecommuniseerd worden wie de verantwoordelijke is en wat daarvan verwacht
word. Bar delegeert niet, als je de mensen die de bar doen de begroting laat maken, dan weten ze meer van
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hun bar. In het begin moet je die samen maken, het is goed om daar nog een beetje bij te helpen. Er is een
template doorgestuurd. Als je vast zit, stuur een mailtje naar beheer die kunnen dan helpen. Iedereen probeert
zelf begrotingen te maken. Vanaf nu verwachten we van de vrijwilligers dat ze de avond meedraaien, voor de
winkelshiften kan de barmedewerking eventueel hulp vragen. De bar heeft 250 boven begroting gedraaid, er is wel
een fout gebeurd met de tellijst.

Fakbartoch EJW

Het was leuk, niet veel eerstejaars, maar ze zijn wel lang gebleven. Het heeft 23euro boven begroting.

Komende activiteiten

Cantus

Dit is in orde. Er komen veel oude zakken. Hierdoor was het wel een gedoe met de inschrijvingen. Er waren 2
oude zakken die opvoorhand hebben gemaild om te komen. Misschien moeten we een aparte kolom oude zakken
maken. Sander heeft de inschrijvingen kapot gemaakt.

Massacantus

Alle kaarten zijn uitverkocht. Scientica heeft het moeilijk gemaakt met de shiften welke van Wina zijn en welke
niet. Er zijn al veel shiften van Wina ingevuld door andere kringen. Als de kaarten uitverkocht zijn, kun je best een
mail sturen naar media dan kunnen zij dit posten. Er zijn mensen die op de gang kwamen die geen winalid zijn,
die dan speciaal voor de massacantus een winalidkaart kopen. Daardoor kunnen we mensen die wel al winalid zijn
kaarten verkopen. Vrijdag zijn de kaarten sowieso aan iedereen verkocht. Toen zijn de kaarten erdoor gevlogen.
Als je een shift doet op de massacantus moet je een kaart hebben om ook aanwezig te mogen zijn.

Zware bierenbar

De bieren zijn geselecteerd. Het gaat van heel toegangkelijk tot heel speciale bieren en heel marginale bieren. De
zware bieren zijn aan 1,50 euro. De bar draaide heel veel winst op begroting, dus ze doen extra snacks. Breng je
eigen glas mee, dit mag mond aan mond versprijd worden.

Film deluxe

De A is gereserveerd van half 7 tot 12 uur. We verwachten 20 man er zijn chips, nootjes en popcorn voorzien.
Zorg dat je het voedsel beperkt houd en dat de aula goed is opgeruimd

007 bar

Het bandje is gefixt. De eerst 30 koppels die samen komen krijgen een fles cider. Er is te weinig cider in de kelder,
dus er moet nog worden bijgehaald. Jari kan misschien een fancy camera meenemen. Er is perzik en gewone cider.

Tapcursus

Stella heeft een luche site. Tom is daar zelf naartoe gegaan. We gaan dus 20 november een tapcursus doen.
Inschrijfmodule staat online. Het moet cash betaald worden. Laat weten aan de mensen die komen dat die dat
cash meepakken.
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Update materiaal

Er had een kerel een mail gestuurd of hij een zetel mocht hebben uit de kelder. Wij hebben vrij weinig zetels van
kwaliteit. Hij mag een zetel uit het zijkot uitzoeken, als hij dat niet wilt dan niet. Sander C zijn ouders doen een
zetel weg, materiaal beslist of ze die willen hebben. Als je zetels weg moet doen moet je die wegdoen dan kost dat
ook geld. Voor het laten controlleren van de brandblusser is een mail gestuurd naar de kul, het is een brandblusser
van de ikea en niet van het bedrijf van de brandblussers van de KUL, dus we kunnen dat niet voor het contract
doen dat de kul heeft. In brussel zit een bedrijf die dat wel doen, Tom wil daar wel eens langs gaan. De kostprijs
weten we niet, vraag een offerte. De vuilzakken van de 24urenloop staan nog altijd in het zijkot. Cultuur en sport
moeten dat wegdoen. Probeer dit tegelijk met het containerpark doen. Doe dit op de campus, daar kun je die
allemaal dumpen. De wieltjes van de bolderkar zijn een beetje naar de klote. Dit gebruiken we dagelijks dus is
het wel handig. We moeten wel deftige banden kopen, zodat het stevige banden hebben. Materiaal mag deftige
banden aankopen.

Update redactie

Intern gebeuren er af en toe wat foutjes. Finaniceel is er een nieuw contract dit jaar. Dit jaar is de prijs
consequenter. Alleen betalen we nog altijd te weinig. We betalen altijd 1 euro te weinig. Dit is geen probleem.
We komen hierdoor 120 euro boven begroting uit zonder subsidies. Willen we extra winagendas drukken of vinden
we dat genoeg. In de A liggen er genoeg. In de B liggen er wat weinig. Leg voortaan in de D ook wat winagenda’s.
In de C leggen we er dan minder. We evalueren in februari, of dit genoeg winagenda’s zijn. Een van de printkaarten
is altijd bij Sander C. De andere kaart is kwijt. Sander C gaat mailen naar redactie dat die kwijt is. Binnen redactie
weten ze niet welke activiteit door welke post georganiseerd wordt. Sluit daarom je tekstje af met de post. Hier
moet wel meer op gelet worden. De winagenda is soms niet goed uitgelijnd.

Update JV mama’s

Er was veel volk op de receptie van de jv mama’s. Misschien volgend jaar iets meer geld inbegroten zodat we
genoeg kunnen geven aan iedereen. De 3e bachelors waren er niet, we gaan daar nog naar mailen over halftime
werking. Schakeljaar informatica heeft een jaarverantwoordelijke dus daar wordt een mialinglijst voor aangemaakt.

Lenteconcert 2016

De KUL heeft al een les ingepland over de 21e eeuw wanneer wij een optie hadden op de PDS in 2016. Er is ook
opnieuw een dubbele boeking met het arenbergorkest. Er is nu nog maar een optie open, namelijk op een dinsdag
22 maart. Dit is voorlopig de enige optie. Die leggen we sowieso vast.

Varia

� Joni: Ik wil iedereen van de gang iets vragen.

� Lena: Er is nog geen brief naar de ereleden gestuurd.

� Jari: Patje komt morgen cantussen.

� Tom V: Ik heb gemaild naar de chiro voor de doop. Ze hebben maar 50 euro teruggestort. Tom gaat dat
nog eens navragen hoe dat precies zit. Tegen volgende pv horen jullie meer.

� Sander byl: Tetten. Moet er voor de ouderdagcantus een tekstje worden geschreven? Daarvoor wordt een
brief opgesteld. Je moet daar geen tekstje voor schrijven.
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� Bart: Ik vond het heel leuk dat ik deze PV random heb kunnen meedoen. Als er nog mensen een post
explosiven willen oprichten. Ook graag een mailinglijst hiervoor.

� Kate: Mensen die een jaaractiviteit doen, moeten die een bonnetje binnenbrengen? Ja.

� Fanne: Joni doet zeker niet: eentje voor Joni, eentje voor wina, eentje vor Joni,...

� Kenny: Update media: We hebben een nieuw fototoestel. De ledentruien zal reclame voor worden gemaakt
binnenkort, de pasmodellen liggen op de gang.

� Jens: Met de survival of the students zitten we in de arena.

� Simon: volgende week is het bloedserieusweek. Geef bloed. Maak ook eens roddels@wina.be en ikhe-
beenidee@wina.be. Groot dictee ook komen! Ik richt een vakbond op voor de werkloze mensen.

� Giel: Update webteam: een van onze harde schijf is aan het doodgaan, we moeten dit met scientica samen
regelen, want het is een harde schijf van de cudi. goed nieuws, de fotomodule wordt geupdate. Het gaat nu
echt gebeuren.

� Sander Bel: Ik mis puntje lenteconcert, dat is geschrapt. De lijn is een kut-busmaatschappij.

� Anne: Quentin wil zaalvoetbal-handschoenen kopen is dit ok? Ja.

� Cedric: Er moet eens met IKZ worden samen gezeten. OWG moet ook eens samenzitten. We hebben 1000
likes op facebook. Cedric moet nog een tekstjee schrijven naar de Leidse fles.

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
brandblusser laten controleren Materiaal 1/1/2015
contactadres Peterman doorgeven aan PR Simon 9/11/2014
instructie muziekinstalatie online zetten Barteam 31/12/2014
oude kapotte rommel naar containerpark Materiaal 31/12/2014
Mailen over tapkaarten Jeroen 14/10/2014
Mooie exploitaties maken Michiel 31/12/2014
Waarborg EJWiekent Beheer 7/12/2014
Begroting template op de wiki zetten Beheer 7/12/2014
Banden kopen bolderkar Materiaal 7/12/2014

De vergadering wordt gesloten om 01:59 uur.

Anne wijffels (secretaresse)

De volgende vergadering gaat door op 23 november 2014 om 22:00 uur in Winaliving.
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